
Protokół Nr XLVII/2023 
z XLVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 14 września 2023 r. 

XLVII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:06, a zakończono o godz. 10:11 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Komisarczuk Dariusz 
4. Pan Kostrubiec Piotr 
5. Pan Krawczyk Ryszard 
6. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

7. Pani Skiba Bożena Ela 
8. Pani Słota Katarzyna 
9. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
10. Pani Tyrka-Stećko Beata 
11. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Radni nieobecni: 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Kuryło Jacek Marian 
3. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
4. Pani Polakowska Urszula Mariola 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Adam Walczak 
3. Pan Piotr Szmidt 
4. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
5. Pan Marek Barcicki 
6. Pan Adam Kozyra 

7. Pani Aneta Moryń 

8. Pani Elżbieta Kozowicz-Grzesiuk 

Lista obecności osób zaproszonych. 
(Zał. Prot. Nr 2) 

- Wójt Gminy Adamów. 
- Z-ca Wójta Gminy Adamów. 
- Sekretarz Gminy Adamów. 
- Skarbnik Gminy Adamów 
- Radca prawny. 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej 
w Szewni Dolnej. 

- Kierownik Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Adamowie. 

- Inspektor ds. finansowo-księgowych. 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Informacja z realizacji funduszu sołeckiego za 2022 r. oraz o wyodrębnionych środkach 
na fundusz sołecki w budżecie gminy w roku budżetowym 2024. 
- dyskusja. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów inwestycyjnych Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie pism. 

11. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad.l. Otwarcia XLVII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 11, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy, poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem, po czym zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać 
głos? 

Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła poprosił radnych o wprowadzenie dodatkowego 
punktu do porządku obrad tj. uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów inwestycyjnych Gminy 
Adamów. 
Wójt podkreślił, że zasadność przyjęcia powyższego projektu uchwały została dokładnie 
omówiona podczas ostatnich posiedzeń Komisji stałych Rady Gminy Adamów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - Bożena Skiba poinformowała, że jeżeli zmiana 
porządku obrad zostanie podjęta, to propronowany projekt uchwały zostanie wprowadzony 
do porządku obrad jako punkt 9 dzsiejszej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem nowego porządku obrad losowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-
Stećko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 3) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że nowy porządek obrad został przyjęty. 



Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów, poinformowała, że protokół poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XLVI sesji VIII kadencji z dnia 
11 sierpnia 2023 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-
Stećko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XLVI sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 11 sierpnia 2023 roku został przyjęty. 

Ad4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - dożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ogłoszono 15-minutową przerwę w celu zapoznania się radnych z wprowadzonymi 
zmianami do projektu uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

Po zapoznaniu się z naniesionymi korektami w projekcie uchwały Rada Gminy Adamów 
przychyla się do wniosku Pani Eweliny Droździel-Szykuły Skarbnika Gminy Adamów 
uznając zasadność proponowanych zmian. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy 
Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka 
Stecko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 7) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 



Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
Skarbnik Gminy Adamów podkreśliła, że zmiany, które zostały wprowadzone do wieloletniej 
prognozy finansowej, mają swoje odzwierciedlenie w uchwale budżetowej. Skarbnik omówiła 
następnie ich zakres i w związku z brakiem pytań oraz wniosków radnych odczytała projekt 
proponowanej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka Stecko Beata. 
(Zał. Prot. Nr 9) 
W związku z awarią urządzenia elektronicznego radny Dariusz Komisarczuk głosował 
za przyjęciem uchwały, w głosowaniu ręcznym imiennym. 
(Zał. Prot Nr 10) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 11) 

Ad.8. Informacja z realizacji funduszu sołeckiego za 2022 r. oraz o wyodrębnionych środkach 
na fundusz sołecki w budżecie gminy w roku budżetowym 2024. 

Pani Elżbieta Kozowicz-Grzesiuk, pracownik Urzędu Gminy Adamów podkreśliła, 
że materiały dotyczące realizacji funduszu sołeckiego zostały radnym przesłane za pomocą 
środków komunikacji cyfrowej wraz z innymi materiałami dotyczącymi dzisiejszej sesji. 
Pracownik Urzędu poinformowała o wzroście w 2024 r. planu wydatków w stosunku 
do 2022 r. z 337.889,81 zł do 446.078,35 zł oraz wskazała procent tego wzrostu. 

Radni nie zadali pytań i nie złożyli wniosków o wyjaśnienia dotyczące omawianego 
funduszu. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów inwestycyjnych Gminy Adamów. 

Wójt Gminy Adamów omówił zasadność proponowanego projektu uchwały. Radca prawny 
udzielił dodatkowych wyjaśnień, związanych z zastosowanych w niej zapisów 
potwierdzając ich zgodność z techniką legislacyjną. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Wójt Dariusz Szykuła odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka 
Stecko Beata. 
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(Zał. Prot. Nr 12) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad. 10. Rozpatrzenie pism. 

Przewodnicząca Bożena Skiba odczytała pismo radnego Jacka Kuryło z prośbą o wydłużenie czasu 
pracy oświetlenia ulicznego w miejscowości Bondyrz (osiedle Fabryka) od 20:30 do 23:00. 
Po analizie przedstawionych argumentów zdecydowano się przychylić do powyższego postulatu. 
Radni zadecydowali również o wydłużeniu pracy oświetlenia ulicznego w proponowanych 
godzinach na terenie pozostałych miejscowości gminy Adamów. 
Rada przeprowadziła w tej sprawie głosowanie. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymał się 1. 

Przewodnicząca Bożena Skiba odczytała pismo dotyczące oferty sprzedaży nieruchomości 
zabudowanej budynkiem usługowym położonym w bezpośrednim sąsiedztwie siedziby Urzędu 
Gminy Adamów. 
Wójt poprosił Radę o rozważenie powyższej oferty i zajęcie stanowiska w tej sprawie 
na najbliższym wspólnym posiedzeniach Komisji Stałych. 

Ad. 11. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Radna Beata Tyrka-Stećko poruszyła temat wyłączenia miejscowości Feliksówka i części 
Rachodoszcz z publicznego transportu zbiorowego. Radna informowała, że wielokrotnie 
negocjowała z przewoźnikami, jednakże bez wymiernych skutków. Zaznaczyła, iż w przypadku, 
gdy nie będzie możliwości przywrócenia na tym obszarze transportu publicznego złoży 
wniosek do Wójta oraz Rady Gminy, żeby utworzyć gminną komunikację na terenie ww. wiosek. 
Wójt odpowiedział, że Urząd wielokrotnie występował do dwóch przewoźników, którzy świadczą 
na administrowanym przez Gminę terenie usługi transportu publicznego. Właściciele firm nie 
wyrażają zgody na zmianę trasy kursu i utworzenie linii przez Feliksówkę, argumentując swoje 
stanowisko czynnikami ekonomicznymi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów podziękowała Wójtowi, pracownikom Urzędu oraz 
wykonawcy za budowę asfaltowej drogi na odcinku Szewnia Górna - Czarnowoda. 

Ad. 12. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena 
Skiba zamknęła XLVII sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 
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